
A Memorial Service Honoring Boston University Alumnus

Un Service Commémoratif en l'honneur de l'ancien élève de l'Université de Boston

Father/Père Vincent Machozi, A. A.

The Man. The Minister. The Martyr. • L'homme. Le Pasteur. Le Martyr.

Tuesday,
April 26, 2016
2:00 pm-3:00 pm

Marsh Chapel*
Boston
University

Reception:
3:00 pm, next
door at the
School of
Theology



Mardi,
26 Avril, 2016
14h00-15h00

Marsh Chapel*
Boston
University

Réception:
15h00, juste à
côté à la
School of
Theology

All are welcome • Tous sont les bienvenus

* Marsh Chapel: 735 Commonwealth Avenue. Boston, MA 02215 (USA)

(MBTA: Green Line B Train at “BU Central” Station. Metered street parking nearby.)

(MBTA: Green Line B à la station de train “BU Central”. Horodateurs dans les rues à proximité.)

The Boston University community grieves the death of our friend, colleague, and alumnus, Father Vincent Machozi. An Assumptionist priest, he relentlessly worked for justice in his beloved Democratic Republic of the Congo and detailed human rights abuses through his website <http://benilubero.com>.

*On the night of March 20, 2016, he was killed by armed gunmen: <http://www.bu.edu/today/2016/vincent-machozi/>
His life continues through his ministry of truth and justice.
Together, we mourn his death.
Together, we celebrate his life.*

La communauté universitaire de Boston pleure la mort de notre ami, collègue et ancien élève, Père Vincent Machozi. Un prêtre assomptionniste, il a travaillé sans relâche pour la justice dans sa chère République Démocratique du Congo et détaillé des violations des droits de l'homme à travers son site web <http://benilubero.com>.

*Dans la nuit du 20 Mars, 2016, il a été tué par des hommes armés: <http://www.bu.edu/today/2016/vincent-machozi/>
Sa vie se poursuit à travers son ministère de la vérité et de la justice.
Ensemble, nous pleurons sa mort.
Ensemble, nous célébrons sa vie.*